



Protokoll styrelsemöte 3, 2 april 2024

Närvarande: Thomas Brynås, Göran Blom, Rita Evesson, Kennet Lejemark, Olle Andersson, Lars Korneliusson, Magnus Bülow, Inger Wallin.

Adjungerad: Peter Axelsson, Tim Olander

Förhinder: Cai Nilsson

§ 1 **Mötets öppnande**

Ordförande Thomas B öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 **Godkännande av dagordningen**

Dagordningen godkändes med tillägg under rubriken övrigt.

§ 3 **Föregående protokoll**

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§ 4 **Information från anläggning/bana**

Det mesta av arbetet på/runt green på hål 4 och tee på hål 3 är klart. Den provisoriska greenen på hål 4 kommer att vara kvar någon månad, beroende på vädret. På hål 9 är det avskärmat för mark under arbete och droppruta för vattenhinder. Nu kommer man att koncentrera arbetet på att göra klart bunkrarna på hål 6. Det blir framöver också fortsatt arbete med dränering på hål 1 och 6 men även på fler ställen. De nya husbilsplatserna beräknas vara färdiga om någon månad. Det var bra beläggning under påsken. Av de som varit fullvärdiga medlemmar tidigare har endast ca 75 % betalt årsavgiften som skulle varit betald 31 januari, vilket påverkar ekonomin för Driftsbolaget.

§ 5 **Klubbfrågor**

En sponsorgrupp med Göran Blom, Peter Axelsson och Karl-Johan Nylander ska startas upp. De ska komma fram till ett upplägg mellan klubben, Driftsbolaget och Restaurang Oasen med målsättning och fördelning av intäkter samt vad som kan erbjudas till sponsorer.

På HGDF:s årsmöte diskuterades förslaget om ett årsmöte/år i stället för som nu ett vårmöte och ett höstmöte. Thomas B, Magnus B och Inger W kommer att gå igenom SGF:s nya förslag till stadgar. Troligen kommer styrelsen att föreslå ändring till ett årsmöte/år. I så fall kommer det bli ett extra årsmöte om stadgarna i höst och sedan ett ordinarie årsmöte i början av nästa år.

Vi fortsätter med "Golf för alla" på torsdagar med samling 17.00. Varje torsdag är en styrelsemedlem ansvarig. Vi startar torsdagen den 30 maj enligt följande schema:

30 maj Thomas B	18 juli	Thomas B
6 juni Kennet L	25 juli	Kennet L
13 juni Inger W	1 augusti	Inger W
20 juni Göran B	8 augusti	Göran B
27 juni Rita E	15 augusti	Lars K
4 juli Magnus B	22 augusti	Magnus B
11 juli Rita E	29 augusti	Lars K

Magnus B ordnar anmälan till Teen Cup som är en nationell tävling för 13-16 år. Det är först en tävling på klubben och sedan går 2 pojkar + 2 flickor i varje åldersklass vidare.

§ 6 **Ekonomi**

Kennet L redovisade aktuell ekonomi. Avvaktar med ny insättning på fasträntekonto alternativt en mindre summa.

§ 7 **Rapport från kommittéerna**

Bana: se ovan

Dam: Damerna har kick-off 9 april.

Junior/Elit: Elitträningen pågår.

Medlem: Till medlemsträffen vid KM 10 augusti är Kristoffer Karlsson bokad för musik. Kommittéresan är bokad till hemlig bana 22 september.

Senior: Startmöte för serielagskaptenerna är planerad i mitten av april..

Tävling: Tävlingskommittén har möte 10 april. Aktuellt med anmälningar till Vårslaget och Sannagårdscupen. I år var det inget regionalt möte om när och var seriespelen skulle förläggas som förklaring till att det blev många seriespel i Vinberg i maj.

§ 8 **PRO-information**

Första grönt-kortkursen är planerad till 20-21.4 och 27-28.4.

§ 9 **Övriga frågor**

Till nästa möte ska Peter A göra en sammanställning av medlemsenkäten Players First.

§ 10 **Nästa möte**

Nästa möte bestämdes till 2 maj kl. 16.00.

§ 11 **Mötets avslutande**

Ordförande Thomas B tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet

Inger Wallin